



**Règlement  
By-law**

**3583**

**Autorisation à The Royal Institute for the Advance of Learning (Université McGill) d'ajouter quatre (4) étages à l'édifice McConnell Engineering situé sur le côté ouest de la rue University, entre les rues Milton et Sherbrooke.**

A une séance du comité exécutif de la ville de Montréal tenue le 8 septembre 1967 et à la séance du conseil de la ville de Montréal tenue le 28 novembre 1967, (2e étude),

Il est décrété et statué comme suit :

1.— Nonobstant toutes dispositions réglementaires prohibant la modification ou l'occupation de bâtiments pour fins éducatives dans certains secteurs, il est permis à The Royal Institute for the Advance of Learning (Université McGill) d'ajouter quatre (4) étages suivant la demande et les plans soumis et estampillés par le service d'urbanisme, en date du 3 août 1967, à l'édifice McConnell Engineering situé sur le côté ouest de la rue University, entre les rues Milton et Sherbrooke, sujet

**Authorization for The Royal Institute for the Advance of Learning (McGill University) to add four (4) storeys to the McConnell Engineering Building located on the west side of University Street, between Milton and Sherbrooke Streets.**

At a meeting of the Executive Committee of the City of Montreal held on September 8, 1967 and at the meeting of the Council of the City of Montreal held on November 28, 1967 (2nd study),

It was ordained and enacted as follows :

1.— Notwithstanding any by-law provisions prohibiting the alteration or occupancy of buildings for educational purposes in certain sectors, the Royal Institute for the Advance of Learning (McGill University) is authorized, in accordance with the application and plans submitted and stamped by the City Planning Department, August 3, 1967, to add four (4) storeys to the McConnell Engineering Building located on the west side of University Street, between Milton and Sherbrooke

à toute modification préalable requise, s'il y a lieu, pour se conformer à toutes les exigences de la loi et des règlements.

2.— La hauteur du bâtiment ne doit pas dépasser cent quinze (115) pieds au-dessus du niveau du rez-de-chaussée.

3.— Le présent règlement ne dispense pas de l'observance intégrale de toute autre disposition législative ou réglementaire.

Streets, subject to any prior alteration required, if need be, for compliance with all the requirements of the law and by-laws.

2.— The height of the building shall not exceed one hundred and fifteen (115) feet above the level of the ground-floor.

3.— This by-law does not exempt from full compliance with all other legislative or by-law provisions. **LE MAIRE, SUPPLÉ**

*Richard Kasak*  
LE GREFFIER DE LA VILLE

*R. Bouchard*  
POUR LA VILLE DE MONTRÉAL

1 DEC 1967

Montréal le.....